

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT										
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT										
CONVEYING PARTY DATA											
<table border="1"> <thead> <tr> <th>Name</th> <th>Execution Date</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>Gilles Larroque-Lahitette</td> <td>06/21/2013</td> </tr> <tr> <td>Georges Legallois</td> <td>06/17/2013</td> </tr> </tbody> </table>		Name	Execution Date	Gilles Larroque-Lahitette	06/21/2013	Georges Legallois	06/17/2013				
Name	Execution Date										
Gilles Larroque-Lahitette	06/21/2013										
Georges Legallois	06/17/2013										
RECEIVING PARTY DATA											
<table border="1"> <tr> <td>Name:</td> <td>Zimmer Spine</td> </tr> <tr> <td>Street Address:</td> <td>23 Parvis des Chartrons</td> </tr> <tr> <td>City:</td> <td>Bordeaux</td> </tr> <tr> <td>State/Country:</td> <td>FRANCE</td> </tr> <tr> <td>Postal Code:</td> <td>33000</td> </tr> </table>		Name:	Zimmer Spine	Street Address:	23 Parvis des Chartrons	City:	Bordeaux	State/Country:	FRANCE	Postal Code:	33000
Name:	Zimmer Spine										
Street Address:	23 Parvis des Chartrons										
City:	Bordeaux										
State/Country:	FRANCE										
Postal Code:	33000										
PROPERTY NUMBERS Total: 1											
<table border="1"> <thead> <tr> <th>Property Type</th> <th>Number</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>Application Number:</td> <td>13906880</td> </tr> </tbody> </table>		Property Type	Number	Application Number:	13906880						
Property Type	Number										
Application Number:	13906880										
CORRESPONDENCE DATA											
Fax Number: 6123599349 <i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i> Phone: 612-677-9050 Email: theresa.russek@stwiplaw.com Correspondent Name: Jason W. Burgmaier Address Line 1: 1221 Nicollet Avenue Address Line 2: Suite 800 Address Line 4: Minneapolis, MINNESOTA 55403											
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	1292.1510101										
NAME OF SUBMITTER:	Jason W. Burgmaier										
Signature:	/Jason W. Burgmaier/										
Date:	08/30/2013										

CH \$40.00 13906880

Total Attachments: 4

source=EXECUTED ASSIGNMENT#page1.tif

source=EXECUTED ASSIGNMENT#page2.tif

source=EXECUTED ASSIGNMENT#page3.tif

source=EXECUTED ASSIGNMENT#page4.tif

Assignee Docket No. (Numéro de rôle de cessionnaire): 1292.1510101

ASSIGNMENT (CESSION)

I, the below-named inventor or co-inventor (with the persons listed below) for good and valuable consideration, receipt whereof is hereby acknowledged, do hereby assign to ZIMMER SPINE, having an office at 23 Parvis des Chartrons, 33000 Bordeaux, France (hereinafter referred to as "Assignee"), the entire right, title and interest in the United States of America, its territories and possessions in and to any and all of my inventions and discoveries in, **DEVICE FOR FIXING A BONY STRUCTURE TO A SUPPORT MEMBER**, as described and claimed in my application for Letters Patent of the United States of America, accorded U.S. Patent Application Serial No.13/906,880, filed on May 31, 2013 and claiming priority to EP12305614.5 filed on June 1, 2012, to any and all patents that issue on the aforesaid patent application, and in and to any divisions, continuations, continuations-in-part, reissues, reexaminations, extensions and renewals thereof, the same to be held and enjoyed by the Assignee, its successors, assigns or other legal representatives, to the full ends of the terms for which all patents therefore may be granted, as fully and entirely as the same would have been held, and enjoyed by us if this assignment had not been made.

I hereby authorize and request any one of the attorneys of SEAGER, TUFTE & WICKHEM, LLC, to insert herein the application serial number and filing date of said application when known.

Je, soussigné l'inventeur ou co-inventeur dont le nom est désigné ci-après (avec les personnes listées ci-dessous), en contrepartie de valeur, duquel reçu est reconnu par la présente, assigne par la présente ZIMMER SPINE sis 23 Parvis des Chartrons, 33000 Bordeaux, France (ci-après mentionné en tant que « Cessionnaire »), le droit entier, le titre et les intérêts aux États-Unis d'Amérique, ses territoires et possessions sur tout ou partie de mes inventions et découvertes, **DEVICE FOR FIXING A BONY STRUCTURE TO A SUPPORT MEMBER**, telles que décrites et revendiquées dans mon application de Lettres de patentes des États-Unis d'Amérique, accordées par le *US Patent Application* No. de série 13/906,880, déposé le 31 mai 2013 et l'ancienneté EP12305614.5 déposé le 1 juin, 2012, de tout ou partie des brevets émis par l'application du brevet susmentionné, et à toutes les divisions, maintiens en vigueur, continuations partielles, les nouvelles émissions, les réexamens, les extensions et les renouvellements de celles-ci, les mêmes devant être détenues par, et en jouir le Cessionnaire, ses successeurs, ses ayants droit ou autres représentants légaux, jusqu'à la fin complète des conditions accordées par les brevets émis, sans réserve et à tous égards telles que nous en aurions eu jouissance si cession n'avait été concédée.

Par la présente, j'autorise et demande à l'un des avocats de SEAGER, TUFTE & WICKHEM, LLC, d'insérer ici le numéro de série de l'application et d'inclure la date de ladite application quand elle sera connue.

And I hereby agree that I will at any time, upon the request and at the expense of the Assignee, execute and deliver any and all documents that may be necessary or desirable to divide, continue, perfect, confirm, import or register and to reissue the title to the foregoing inventions and discoveries, patent or design applications, and patents and reissues, reexaminations, extensions and renewals thereof in the Assignee, its successors, assigns or other legal representatives, and I will make all rightful oaths and do all lawful acts requisite for procuring the same or for aiding therein, without further compensation, but at the expense of the Assignee, its successors, assigns or other legal representatives.

I hereby further assign and transfer to the Assignee on the same terms and conditions as aforesaid all of my right, title and interest in and to the above-mentioned application and the invention and discoveries described therein in all other countries other than the United States of America and with effect for all multi-national organizations for the protection of intellectual property. This full assignment and transfer includes, but is not limited to, the assignment and transfer of the right to file an application for a patent or any other protective right in the Assignee's name, and the right to claim priority to the above-identified U.S. application under the International Convention for the Protection of Industrial Property or under any other bilateral or multilateral agreement to which the United States of America is now or hereafter becomes a signatory, or any other legal provision which allows claiming the priority of the assigned application.

Et par la présente, j'accepte d'exécuter et de délivrer, à la demande et aux frais du Cessionnaire, tout ou partie des documents qui peuvent être nécessaires ou souhaitables pour diviser, continuer, perfectionner, confirmer, importer ou enregistrer et faire une nouvelle émission du titre des inventions et découvertes susdites, de brevet ou applications de conception, et de brevets et de nouvelles émissions, de réexamens, d'extensions au Cessionnaire ainsi qu'à ses successeurs, ses ayants droit ou autres représentants légaux. De plus, j'effectuerai toutes les assermentations légitimes et tous les actes légaux requis pour procurer à celui-ci ou aider à ce sujet, sans autre compensation, mais à la charge du Cessionnaire, ses successeurs, ses ayants droit ou autres représentants légaux.

Par la présente, j'assigne et transfère au Cessionnaire, sur la base des mêmes termes et conditions susmentionnés tous les droits, titre et intérêt de l'application mentionnée ci-dessus et l'invention et les découvertes décrites à cet égard dans tous les pays autres que les États-Unis d'Amérique et applicables à toutes les organisations multinationales pour la protection de la propriété intellectuelle. Cette cession et ce transfert complets comprennent, mais ne sont pas limités à, la cession et le transfert du droit de remplir une application pour un brevet ou tout autre droit protecteur au nom du Cessionnaire, et le droit de faire valoir son ancienneté pour l'application U.S. ci-dessus identifiée selon la Convention pour la protection de la propriété industrielle ou selon tout autre accord bilatéral ou multilatéral pour lequel les États-Unis d'Amérique sont dorénavant ou deviendront signataires, ou toute autre disposition légale qui permet de faire valoir son ancienneté concernant l'application cédée.

I also hereby assign to Assignee in all countries of the world any and all of my right, title and interest in and to any and all copyright property appertaining any drawings or other materials relating to the tangible means of expression and illustration of the aforesaid inventions and discoveries.

This document has been prepared in the English language at the request of the inventor(s).

J'assigne également par la présente, au Cessionnaire, dans tous les pays du monde tout ou partie de mon droit, titre et intérêt pour tout ou partie de la propriété du copyright appartenant à tout dessin et autre matériel relatifs aux moyens tangibles d'expression et d'illustration desdites inventions et découvertes.

Ce document a été préparé en langue anglaise à la demande de l'inventeur ou des inventeurs.

Gilles LARROQUE-LAHITETTE

NAME (NOM)

DATE (DATE)

SIGNATURE (SIGNATURE)

Georges LEGALLOIS

NAME (NOM)

June 17, 2013
DATE (DATE)


SIGNATURE (SIGNATURE)

I also hereby assign to Assignee in all countries of the world any and all of my right, title and interest in and to any and all copyright property appertaining any drawings or other materials relating to the tangible means of expression and illustration of the aforesaid inventions and discoveries.

This document has been prepared in the English language at the request of the inventor(s).

J'assigne également par la présente, au Cessionnaire, dans tous les pays du monde tout ou partie de mon droit, titre et intérêt pour tout ou partie de la propriété du copyright appartenant à tout dessin et autre matériel relatifs aux moyens tangibles d'expression et d'illustration desdites inventions et découvertes.

Ce document a été préparé en langue anglaise à la demande de l'inventeur ou des inventeurs.

Gilles LARROQUE-LAHITETTE
NAME (NOM)

21/06/13
DATE (DATE)


SIGNATURE (SIGNATURE)

Georges LEGALLOIS
NAME (NOM)

DATE (DATE)

SIGNATURE (SIGNATURE)